
Svenska Sidvagnsklubben SVEA
Organisationsnummer 802419-4972

Protokoll från styrelsemöte

Tid: Onsdagen 17 januari 2024 kl 19.00

Plats: Digitalt via Google Meet

Närvarande: ordförande Tommy Ivarsson, sekreterare Patrik Karlsson, kassör Månika Sager, 
ledamöterna Christer Fournstedt och Dieter Brolund samt suppleant Tommy Karlsson. Suppleant 
Holger Lundahl saknades.

1. Mötet öppnas
● Ordförande Tommy Ivarsson hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet 

öppnat.

2. Dagordningen
● Dagordningen godkändes.

3. Aktiviteter under året
● 11 maj blir det minijumbo i Höganäs, Christer Fournstedt arrangerar.
● 15 juni blir det årsmöte och minijumbo i Falkenberg, Holger Lundahl arrangerar.
● 19-21 juli blir det eventuellt en sommarträff hos Frank i Målilla.
● Någon gång i juli blir det troligtvis minijumbo i Klippan.
● Internationella Jumbo Run i Trollhättan blir 9-11 augusti. Tyvärr står det 16-18 

augusti i senaste numret av Sidvagnen, vilket beror på att Patrik försåg Månika med 
felaktig information inför publicering. Vi får korrigera det på hemsida, på facebook 
och i nästa nummer. Platsen för jumbot blir samma som förra gången vi var i 
Trollhättan.

● 25 augusti blir det egentuellt minijumbo i Simonsland, Borås. Olle Darelius 
arrangerar.

● 1 september blir det eventuellt minijumbo i Apelviken, Peder Severinsson arrangerar.

4. Diskussion om att synas
● Fråga om deltagande på MC-mässa för att göra reklam för klubben och för 

sidvagnsåkande - viktigt att synas, men det tar mycket energi att hålla det. Dieter och 
Månika höll i att vara där för några år sedan, och några år dessförinnan höll Hasse 
och Patrik i det. Patrik kan preliminärt tänka sig att ingå i en arbetsgrupp för 
deltagande på stora MC-mässan nästa gång den är i Göteborg. Den frågan är dock inte 
aktuell förrän till hösten.

● Ett alternativ för att synas är också att delta på andra befintliga MC-träffar, som en 
samlad grupp med gemensam camp. Det kräver troligtvis inte riktigt samma slags 
organisation som deltagande på en mässa, eftersom det skulle kunna göras så enkelt 



som att vi har en samlad sidvagns-camp någonstans på området och sätter upp. Några 
exempel som kan vara aktuella är Hojrock och Grännaträffen. Båda de träffarna hålls 
helgen efter vårt Internationella Jumbo Run. Månika lägger upp en förfrågan på 
facebook-gruppen - där finns i dagsläget totalt 533 personer, så klubben har viss 
synlighet bland sidvagnsintresserade individer genom den.

5. Diskussion om nästa nummer av Sidvagnen
● 15 mars är deadline för material som ska med i nästa nummer av Sidvagnen.
● Månika har fått en reseberättelse på fyra sidor från en medlem, så tillsammans med 

info om träffarna finns det nu tillräckligt med material till nästa nummer.

6. Årsmötesprotokollet
● Tommy I skriver ut, skriver på och skickar till Patrik, så ser Patrik till att resten av 

signaturerna blir klara.

7. Ekonomin samt klubbmaterial
● Månika redogjorde översiktligt för hur ekonomin ser ut - den bedöms vara god.
● Månika har beställt och fått hem nytt klubbmaterial i form av dekaler och liknande.

8. Mötets avslutande
● Ordförande Tommy Ivarsson avslutade mötet och tackade för visat intresse.

Vid protokollet
Patrik Karlsson


